
Faumøte 16.01.24  

Til stede:  

 

 

Referat:  

23/24: Godkjenning av referat og agenda.  

 

23/24: Informasjonssaker 

a) Rektor informerer 

a. Utlysninger på skolen. Noe lite folk i ledelsen for tiden. Kun rektor, en 

avdelingsleder på deltid (pga. delvis foreldrepermisjon), SFO leder og adm. 

konsulent. Bernt har valgt å gå tilbake til å være lærer med IT ansvar.   

b. 2 nyansettelser av avdelingsledere:  

i. Elin Johannensen, ny avdelingsleder startet 5. februar.  

ii. Morten Laland, ny avdelingsleder starter 1. mai  

c. Utlysninger på lærere er i gang – budsjettet er ikke endelig klart ennå og det 

er derfor usikkert hvor mange stillinger det blir.  

d. Nybygg; Elisabeth skal ha møte ang bygget 17.01.24. De eldste (6. og 7. trinn) 

kan ikke være på skolen under byggefasen. Det er ikke romkapasitet på 

bygget underveis. Blir sannsynligvis skyss. Må bruke ledig kapasitet på andre 

skoler. De elevene som er igjen på bygget må flytte rundt i nye klasserom ut 

fra når de ulike fløyene er stengt. Får mer informasjon etter møtet i morgen. 

Elisabeth ønsker tilbakemelding om hvordan dette skal kommuniseres til 

foreldrene. FAU anbefaler fysisk foreldremøte, med trinnene hver for seg. 

Anbefaler at foreldrene får skriftlig informasjon i forkant av det 

foreldremøtet. Viktig at det er tydelig på foreldremøtet at dette ikke er noe 

som rektor/skolen bestemmer. Skolen prøver å rigge en løsning som sikrer 

1A  Deepa Burman 3B x Geir Tore Svendsen 5C x Hilde Kråkenes 

1B  Sisilie Lustrup 3C  Yemane D. Assefa 6A x Maren G. Larsen 

1C  Marte J. Holvik 4A x Cecilie B.L. Helgeland 6B x Bjarte N. Sømme 

2A  Cathrine W. Dalane 4B x Mette A. Wersland 6C  Per Inge Torkildsen 

 

2B  Camilla Hove 4C x Siri H. Nymo 7A  Kjersti K. Hartmann 

2C x Lene S. Hagen 5A x Jeanett Angeltveit 7B x Ståle Undheim 

3A x Eirik P. Weng 5B x Cecilie T. Egeland 7C  Marit Holtermann 



elevene i størst mulig grad underveis. Elisabeth lytter til erfaringer fra andre 

rektorer som har vært gjennom samme prosessen tidligere.  

e. Elisabeth oppfordrer FAU til å kontakte henne ved spørsmål og uklarheter i 

forbindelse med byggeprosjektet, eller behov for ytterligere informasjon.  

 

b) SU informerer hvilke saker som er på agenda 17.01.24.  

a. Innspill til skoleruta; det spilles inn hvert år at det er ønskelig at fredagen 

etter Kr.Himmelfartsdag blir planleggingsdag for SFO i stedet for dagen etter 

påskeferien. Dette pleier aldri å endres, men meldes inn som et ønske hvert 

år.  

i. Skolestart neste år er allerede 14. august.  

b. Plan for aktivitet idrett og friluftsliv – gjennomgang av plan. Ganddal har lite 

haller og lite flater for idrett i nærområdet. SU skal uttale seg om det som 

gjelder skole.  

 

23/24: Status på komitearbeid.  

a) Byttedag: Hvordan gikk det? 

a. Ferdig evaluert i forrige møte.  

b) Julekomite: hvordan gikk det, tilbakemeldinger og inntjening 

a. Opplevde at det var ekstremt urolig. Lite grensesetting fra foreldre, unger var 

overalt på bygget og ikke kun i klasserommet. Foreldre må ansvarliggjøres 

mer dersom man skal kunne fortsette.  

b. Kaker og kaffe inne på klasserommene den siste kvelden fungerte veldig mye 

bedre.  

c. Inntjening er ca. 20 000 kr samlet på kveldene.  

d. Kommunisere tydelig ansvaret til klassekontaktene og øvrige foreldre.  

e. For lite kaffe, kake og saft på 1. og 2. trinn. Det var mye til overs på 3. og 4. 

kake. Sjekke dugnadslistene; gjennomgå alle dugnadslistene for alle 

aktiviteter og trinn. Føre på opprydning på dugnadsskjemaet?  

f. Bruke sperrebånd for å vise hvilke deler av skolen som ikke skal brukes?   

c) 17.mai komite: status. (hvem er leder eller den som skal koordinere med 17.mai 

komite på Ganddal?) 

a. Komiteen er ikke satt ennå, manglende oversikt/oppmøte.  

b. 17. mai komiteen består av alle som ikke er med i andre komiteer eller i 

styret. 

c. Vanskelig å tenke seg en overgang til at 5. og 6. trinn har ansvaret ennå, når 

det fortsatt er uklart hvordan dette kan organiseres.  

d. 17.mai komiteen møter fast 30 min før vanlig FAU møte.  

e. Invitere til egen undergruppe i Spond for 17. mai komiteen sine medlemmer. 

(ansvar Siri)  

f. Ulike dugnadslister på de ulike trinnene. Viktig å få klarhet i hvilke klasser som 

har fått hvilke dugnadsoppgaver.  



g. Invitere til eget 17. mai møte, egen melding om dette i Spond. Dato blir 24. 

januar kl. 19.30 på mat- og helserommet. (ansvar Siri)  

 

d) Foreldremøte: status 

a. Påbegynner arbeidet med dette nå. Blir sannsynligvis mars, før påske.  

 

23/24: Eventuelt 

Trafikkvakter; ikke oppstart i desember. Hvem har oversikt over listene og hvem har 

ansvaret for å følge opp?  Hvordan sikre at dette blir fulgt de neste årene? Dette kom ikke i 

gang i fjor heller.  

Diskusjon rundt sikker skolevei, noe FAU kan bidra med inn her?  

 

Saker/temaer til videre oppfølging i FAU møter utover våren:  

Endringsarbeid rundt temaet gaver/bursdager. Hvordan gripe dette an framover dersom det 

er ønskelig med nye rutiner/prosedyrer rundt bursdager?  

Dugnadslister; oppdatere nåværende lister ut fra erfaringer/behov. Det er flere ulike 

versjoner av dugnadslistene som brukes på ulike klasser, og det må sikres at alle klassene får 

den til enhver tid siste oppdaterte versjonen. Mulig med en digital løsning framfor papir?  

 

 


